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Povodí Vltavy je na nárůst průtoků řek připraveno. „Situaci monitorujeme,“ řekla mluvčí Michaela 
Pohůnková.

Písecko – Voda z tajícího sněhu zatím se zatím na průtoku řek na Písecku nijak nepodepsala. Povodí
Vltavy jena případné náhlé zvýšení hladin toků připraveno.

„Situaci na tocích samozřejmě neustále monitorujeme. V současné době disponují vodní
nádrže ve správě státního podniku Povodí Vltavy sníženou hladinou vody pro případné zachycení 
zvýšených průtoků, které se mohou objevit v průběhu tání,“ sdělila včera mluvčí Povodí Vltavy
Michaela Pohůnková. Hladina Orlíka poklesla za poslední měsíc o šest metrů.

Nejčastěji a nejrychleji na Písecku hrozí Blanice. Včera v poledne byla hladina v Heřmani na 
39 centimetrech. To je sice o třináct centimetrů více než před týdnem, ale do prvního a nejnižšího 
povodňového stupně ještě dalších sedmdesát centimetrů zbývalo. Hladina Blanice se výrazně 
nezvedá ani dále proti proudu.

Klid včera hlásily i profily v Dolním Ostrovci na Lomnici a ve Varvažově na Skalici. Také 
hladina Otavy v Písku byla včera v poledne o několik centimetrů níž než například o víkendu.
Povodí Vltavy i nadále důrazně varuje před vstupem na zamrzlé plochy. „Vždy platí, že každý vstup 
na zamrzlou hladinu povrchové vody je rizikem, a proto je možný jen na vlastní nebezpečí,“ zdůraznila 
Michaela Pohůnková.


